
CDA stelt vragen over stand van zaken Muzerije 

 

 

Halverwege 2011 werd ons door directeur Marc Jacobs toegezegd, dat we het beleidsplan in 

september 2011 konden verwachten.  Vanuit de Raad is er het afgelopen jaar meerdere malen 

gevraagd naar dit beleidsplan, maar door de verantwoordelijk wethouder werd aangegeven dat 

er nog geen overeenstemming was met de OR en dat daardoor het beleidsplan nog niet 

definitief was. 

 

 

De afgelopen maanden is er vanuit het bestuur een transitiemanager aangesteld die, zo werd 

ons medegedeeld, vanwege de grote klus vooral ter ondersteuning van de directeur bepaalde 

taken op zich zou nemen.  Maar, nu vernemen we uit het Brabants Dagblad van 14 augustus 

2012  dat De Muzerije en haar directeur afscheid van elkaar nemen. De reden hiervoor is een 

verschil van mening over visie voor de toekomst.  De taken van de directeur, aldus het BD, 

worden voorlopig waargenomen door het bestuur van de Muzerije. Naast het vertrek van de 

directeur, staat de Muzerije ook nog voor een grote reorganisatie vanwege de 

bezuinigingstaakstelling.  

 

 

De fracties van het CDA en Rosmalens Belang hebben daarom de volgende vragen aan de 

wethouder: 

 

1. Kan het college ons voor 11 september laten weten wat er aan de hand is, welke rol 

het college speelt en welke acties het college onderneemt en al ondernomen heeft bij 

de Muzerije? 

2. Wat is de overweging geweest om de gemeenteraad niet in te lichten over de stand van 

zaken bij de Muzerije?  

3. Heeft het vertrek van de directeur en de vertraging in het sociaal plan wederom 

gevolgen voor de planning van het bedrijfsplan en het transitieplan? Met andere 

worden wanneer zijn de documenten beschikbaar?  

4. Kunt u ons aangeven wat het vertrek van de directeur betekent voor de hoogte van de 

frictiekosten voor De Muzerije? 

5. Heeft het vertrek van de directeur consequenties voor  de cursisten en het 

cursusaanbod van  De Muzerije?  
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